
Menighetsråd 31.03.25 
 

Tanum og Kjose menighetsråd 2025, agenda og referat 

 
Møtested:  Tunheim 
Tidsramme:  kl 1800 til kl 2030 
Saksliste nr:  4/25 
Forslag til årsplan for 2025 

 
Innkalte:  
Jørn Holme, Marte Johnsen, Anne Marie Larsen, Tove Moland, Louise Hetty Einarson, Berit Moe, Odd 
Bjørneby,  Marit Kobro og Benedicte Gusland. 
Gjest/observatør: Rebecca Dvergastein (preste-student i praksis) 

 
Forfall: Anne Marie Larsen, Marit Kobro 
Evt. forfall til møtet skal meldes til Marte Johnsen, martejohns@gmail.com, snarest mulig. 
 

 

 
Åpning ved Berit og enkel bevertning ved Tove. 

 

Saksnr. TEMA OM SAKEN BESLUTNING/VEDTAK 

Sak 
21/25 

Godkjenninger Godkjenning av:  
• utsendt innkalling og saksliste 

datert 31.03.25 
• referat datert 24.02.25 

Innkalling, saksliste og 
referat godkjennes. 

Sak 
22/25 

Besøk av kantor 
og kirketjener 

Stabsansatte inviteres til samtale, med 
utgangspunkt i disse spørsmålene. De 
kan også gjerne komme med spørsmål 
til oss.  

 
Spørsmål til begge:  
Trives du i jobben? Hva trives du med og 
hva synes du er utfordrende? 
Får du brukt deg selv i jobben? 
Hvordan er arbeidshverdagen din og ei 
typisk arbeidsuke? Hva er konkrete 
arbeidsoppgaver? 
Hvordan kan menighetsrådet støtte deg 
i arbeidet? Hvordan kan vi samarbeide? 

 
Kantor: 
Hva ønsker du for det musikalske 
arbeidet i Tanum menighet? 

 

Se status under “om 
saken”.  

https://docs.google.com/document/d/1HCzCS-0-JOOGu8gigQUAJW4cThp1KyYfREyJgpW2h_Y/edit?usp=sharing


NB! Musikk på 
konfirmasjonsgudstjenesten. Se under 
sak 26/25.  

 
Dette kom fram i samtalene: 
Kantor: 
Trives godt, blant annet med 
kombinasjonen Berg og Tanum. Ofte 
mer tradisjonell spilling i Tanum 
(middelalderkirke med flott orgel). 
Varierende arbeidsuker: Fast stabsmøte, 
forberedelser og gjennomføring av 
gudstjenester, begravelser, andakter. 
Har ikke kor i stillingen, men bidrar når 
det er behov ved gudstjenester. Det er 
ønskelig med litt mer penger til solister. 
Mange andre menigheter har større 
musikk-budsjett. Skal man utvikle det 
musikalske arbeidet trengs det noen 
som står i bresjen sammen med Jan Ivar. 
MR ønsker en kombinasjon av å bruke 
piano i tillegg til orgel under 
gidstjenestene, for å få fram mer sang.  

 

Kirketjener: 
Sosial jobb i forbindelse med 
gudstjenester, men ellers en jobb der 
man er mye alene. Arbeidet består i 
arbeidet rundt gudstjenester og 
begravelser i tillegg til mye vasking. Det 
varierer hvor mye det er å gjøre, f. eks. 
med tanke på antall begravelser. Vi 
fortsetter dialog for å se om vi i MR kan 
bidra til å gjøre jobben mer sosial.  

Sak 
23/25 

Forarbeid til 
samarbeid 
Tunheim/Tanum 

Hva skal vi snakke med de fra Tunheim 
om? 

 
Samarbeid om gudstjenester? Flytte 
familiegudstjenester dit eller ha en 
hverdagsgudstjeneste? 

Denne saken utgikk 
grunnet tidsmangel.  

Sak 
24/25 

Referat  
arbeidsutvalg 

Kjose-utvalget:  

 
Diakoni: 

 
Kirkelig undervisning og læring: 

 
Gudstjeneste og kultur:  

Denne saken utgikk 
grunnet tidsmangel.  



Sak 
25/25 

Regnskap/ 
økonomi 

Om Tove har noe som skal tas opp. 
Avklaring rundt det med maksgrense for 
honorarer på 10 000, - 

Det med 10 000 kr-
grensa gjelder de som 
ikke har 
organisasjonsnummer.  

Sak 
26/25 

Årsplan Gjennomgang av årsplan  
(lenke til denne finnes øverst i sakslista) 

• Kan vi planlegge å invitere inn 
underutvalgene? 

• Vi må snakke om musikk på 
gudstjenestene, primært 
konfirmasjonsgudstjenestene i 
første omgang. Vi snakker med 
Jan Ivar om dette mens han er 
her.  

 
Innspill fra Jan Ivar på møtet: 

• Musikk ved gudstjenestene: 
• Det vanlige har vært 

påske, konfirmasjon, 
allehelgensdag og jul. 

• Viktig at MR avklarer 
ønsker for musikk med 
ny prest, som har tettest 
dialog med Jan Ivar.  

Gjennomgang av 
årsplan utgikk grunnet 
tidsmangel. 

 
Musikk ved 
gudstjenestene:  
• Konf.gudstj: Jan Ivar 

undersøker om Line 
Kaupang kan tenke 
seg å bidra ved alle 
fire (tre i Tanum og 
én i Kjose) for 
8000kr. 

• Vi godkjenner at det 
brukes 3000kr til 
solist 1. påskedag. 

 
Se for øvrig mer 
informasjon under “om 
saken”.  

Sak 
27/25 

Samarbeid 
Tunheim/Tanum 

Styret på Tunheim kommer, og vi drøfter 
framtidig samarbeid.  

 
Fra samtalen: 
MR føler vi er på god vei med 
samarbeid, med tanke på 
Familiemandagene og nyoppstartede 
Hverdagstro. 

 
Tunheim: Økonomien er anstrengt, men 
medlemstallet har økt igjen. 63 
medlemmer i hovedforeningen nå. Det 
er ønskelig med flere yngre medlemmer, 
og Familiemandagene bidrar til at 
familier kommer til Tunheim. Gospelino 
har vært en stabil aktivitet som har vært 
viktig. Kari Kobro starter opp et 
ungdomstilbud etter påske, blant annet 
med et ungdomskor (med innleid 
dirigent), for de som blir ferdige i 
Gospelino og andre ungdommer. 
Speideren er for både jenter og gutter 
fra det året de fyller åtte, men 
medlemstallet her har vært lavt etter 
pandemien.  

Vi har fått til et godt 
samarbeid. Vi har noen 
felles aktiviteter.  

 
Veien videre: 

 
Vi vil samarbeide om 
informasjonsarbeidet.  
• Vi  lager et felles 

høstprogram for 
Tanum og Tunheim. 
Benedicte lager 
selve programmet, 
og Bernt sender 
henne planen for 
Tunheim. 

• I tillegg vil vi bli 
flinkere til å 
formidle våre felles 
og hverandres 
arrangementer i 
ulike fora.   

 



 
Familiemandagene og Møtestedet: Ble i 
overkant mye arbeid og 
kostnadskrevende, i tillegg til at det ikke 
ga ønsket utbytte i form av samhold.  

 
Familiemandagene har nå en “ny vår” 
med bedre oppslutning. Det er sårbart 
med tanke på at det er den samme 
dugnadsgjengen som stiller opp, en lojal 
kjerne som er kjempeviktig. Håpet er at 
de familiene som kommer kan få en 
tilhørighet som gjør at de på sikt kan 
stille opp i f. eks. en huskomité.  

 

Framtidig samarbeid: 
Kan en familiegudstjeneste legges til 
Tunheim? 
Det er lavere terskel for å få familiene til 
Tunheim enn til kirken. Samarbeid hvor 
man kan bruke en Familiemandag til 
planlegging og medvirkning på 
gudstjenesten? Mai blir for tidlig, men vi 
ønsker å få det til i høst. Bente og ny 
sokneprest må involveres i arbeidet.  

 
Hvordan kan Tunheim brukes mer som 
et menighetshus? Kan vi legge flere 
arrangementer på Tunheim? Kirkekaffe? 
Årsmøte? Hvordan kan nye 
menighetsmedlemmer få et forhold til 
Tunheim? 
 

 
På sikt, kan vi legge et Hverdagstro-treff 
til Kjose? Det er viktig å etablere det 
ordentlig først. Kanskje til høsten? 

 
Vi ønsker å samarbeide om 
informasjons- og 
kommunikasjonsarbeidet.  

Familiegudstjeneste 
ønskes gjennomført på 
Tunheim til høsten.  

 
15. juni: Kirketivoli 
flyttes fra Prestegården 
til Tunheim. MR har 
hovedansvaret for 
gjennomføringen.  

 
Et fellesmøte hvert 
halvår. 

 
Se for øvrig mer 
informasjon under “om 
saken”.  

Eventuelt 
 

Odd snakker med Bente om dette før 
møtet: 
Fasteaksjonen - hvem fra 
menighetsrådet kan bidra?  
(med blant annet telling og 
tilstedeværelse) 

Tanum/Tunheim: 
- Berit og Odd teller. 

 
Kjose: 
- Tove, Anne Marie og 
Marte sender ut 
konfirmantene og 
teller.  



 
Tove og Bente 
administrerer de 
innsamlede midlene.  

Huskeliste for kommende 
møter 

Møteplan for høsten må legges på mai-
møtet.  

 

 
Takk for i dag! Neste møte er 5. mai, i Kjose. 

Hvem kan ha enkel bevertning? Tove  
Hvem kan ha åpningsord? Odd 

 

 


